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Abstract (en)
This ski includes longitudinal reinforcing elements (9) each bearing on an edge (8), and forming the side walls of the ski, which extend, at least in
the case of one of them, over a part of the height of the latter, and a shell (10) forming the topsheet (upper face) and a part of at least one of the
lateral walls of the ski, and the longitudinal sides (12) of which rest and are fastened on the topsheet of the side walls (9), the respective heights of a
side wall and of the shell over at least one of the side faces of the ski varying in the same proportions over the length of the ski. <IMAGE>

Abstract (fr)
Ce ski comporte des éléments de renforcement (9) longitudinaux prenant appui chacun sur une carre (8), et formant les chants du ski, qui
s'étendent, au moins pour l'un d'eux, sur une partie de la hauteur de celui-ci, et une coque (10) formant la face supérieure et une partie d'au moins
une des parois latérales du ski, et dont les bords longitudinaux (12) reposent et sont fixés sur la face supérieure des chants (9), les hauteurs
respectives d'un chant et de la coque sur au moins un des côtés du ski variant dans les mêmes proportions sur la longueur du ski. <IMAGE>
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